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Strzelające muszkiety i korki od szampana; wycie syren i głośne okrzyki - tak wczoraj a w zasadzie dzisiaj w nocy
powitaliśmy wejście Polski do Schengen. Nie ma granic jesteśmy jedną Europą - mówili i cieszyli się wczoraj ci, którzy
przyszli na graniczny most Wolności w Cieszynie. O północy burmistrzowie miasta oraz wojewoda przepiłowali
symboliczny, drewniany szlaban. Salwy z armaty, wystrzały sztucznych ogni i głośne okrzyki radości. 

POSŁUCHAJ

Na kilka minut przed otwarciem granicy rozmawialiśmy z burmistrzem Cieszyna Bogdanem Fickiem. To
niezapomniane chwile - mówił burmistrz, który wystąpił na moście w specjalnym krawacie - w unijne gwiazdki. 

POSŁUCHAJ

Czy jesteśmy jednym miastem? Na pewno tak ale w dwóch krajach - mówił tuz po północy Vit Slovaczek burmistrz
czeskiej części Cieszyna. 

POSŁUCHAJ

Wzruszenia i emocji nie krył także wojewoda Śląski Zygmunt Łukaszczyk. Dla nas wszystkich i dla mnie osobiście to
bardzo ważne wydarzenie. 

POSŁUCHAJ

Okrzykom radości na już nie granicznym moście nie było końca. 

POSŁUCHAJ

 

Wielka radość że do naszych braci możemy przechodzić bez problemów - mówi nam obecny w nocy na moście
biskup diecezji cieszyńskiej kościoła ewangelicko augsburskiego Paweł Anweiler. Jak przypomina biskup - były czasy,
kiedy na przejściach dochodziło do paranoicznych sytuacji. 

POSŁUCHAJ

 

My Polacy zawsze czuliśmy się Europejczykami. Dzisiejsza noc ma jednak szczególny wymiar - mówi Radiu 90 Jerzy
Buzek - były premier 
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 Jan Bacza
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